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Zápisnica 
z rokovania  Obecného zastupiteľstva v Drahovciach, ktoré sa konalo dňa 6.2.2025  

v zasadačke obecného úradu Drahovce 

 
 

1. Otvorenie, schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice                                                                                                                                         

 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Drahovciach otvoril starosta obce Ledecký Miroslav 

v zasadačke obecného úradu. Starosta konštatoval, že je prítomných 7 poslancov (ospravedlnený: 

Ivan Nitka, neprítomný: Ing. Rusnák Rastislav) a vyhlásil zasadnutie za uznášaniaschopné. 

 

Starosta predložil na schválenie zverejnený program zasadnutia OZ:  

 

1. Otvorenie, schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OZ v Drahovciach dňa 10.12.2024 

3. Informácie starostu obce 

4. Odpovede na interpelácie poslancov 

5. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Drahovce za rok 2024 

7. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Drahovce o kontrole prevodov 

nehnuteľného majetku obce Drahovce za rok 2024, ktorého všeobecná hodnota majetku 

prevýšila 20 000 eur 

8. Včeloz – žiadosť o spoluprácu a podporu projektu Drahovský vidiecky sad 

9. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovými opatreniami č. 1/2025 a č. 2/2025 

10. Rôzne  

11. Záver       

 

Hlasovanie  č. 1: schválenie zverejneného programu.  

 

Návrh na doplnenie a vypustenie bodov programu nebol podaný. 

 

Hlasovanie  č. 2: schválenie overovateľov zápisnice: Ing. Dzuro Róbert, Ing. Spišák Peter. 

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -      

 

 

2. Kontrola plnenia uznesení zo zasadania OZ v Drahovciach dňa 10.12.2024 

 

Materiál dostali poslanci vopred. Pripomienky ani otázky neboli žiadne. Poslanci zobrali plnenie 

uznesení na vedomie. 

 

 

3. Informácie starostu obce 

 

Podľa zákona o odbere spodných vôd bude cena za spotrebu vody dvojzložková a to pevná sadzba za 

vodomer a sadzba za spotrebu vody. Cenu určí Úrad pre reguláciu sieťových odvetví. V priebehu 

tohto roka pripravíme v súlade s touto zmenou nové zmluvy s odberateľmi. 

 

Na kanalizáciu je pripojených cca 300 osôb. Asi 40 žiadostí čaká na doplnenie podkladov z katastra 

nehnuteľností. Nakoľko nevieme kedy bude činnosť katastra obnovená, obec podá na katastrálny 

odbor písomnú žiadosť na poskytnutie potrebných podkladov v papierovej forme k podaným 

ohláseniam drobnej stavby - kanalizačnej prípojky. Občania sú povinní hneď po pripojení na 
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kanalizáciu dostaviť sa na obecný úrad a uzatvoriť zmluvu o odvádzaní odpadových vôd. Na základe 

počtu osôb v domácnosti uvedených v zmluve bude vyhotovená faktúra.  

 

Boli zverejnené nové výzvy na podávanie žiadostí o dotácie. Máme vypracovanú projektovú 

dokumentáciu na zateplenie kultúrneho domu - mohli by sme požiadať o dotáciu, ak poslanci budú 

súhlasiť. Bude potrebné aktualizovať rozpočet a možno prispôsobiť projekt podmienkam výzvy.  

Prístavba jedálne k základnej škole – projektanti pripravia cca do týždňa návrh riešenia na 

odsúhlasenie. Po odsúhlasení môžu pracovať na projektovej dokumentácii.  

 

Percento triedenia odpadu za rok 2024 bez kuchynského odpadu za 4. štvrťrok je vo výške: 70,56 %. 

Keď starosta prebral obec Drahovce percento triedenia bolo 28 %. Tvorba komunálneho odpadu je 

v našej obci 118 kg ročne na občana, niektoré obce majú 180 – 230 kg ročne na občana.  

 

 

4.  Odpovede na interpelácie poslancov 

 

Pán Surový Juraj – vyplatili sme celé „zádržné“ pri projekte výstavby kanalizácie?  

Starosta – „zádržné“ sme nemali, všetko muselo byť vyfinancované do konca programovacieho 

obdobia.  

Pán Surový Juraj – kedy budeme uplatňovať reklamáciu? 

Starosta – na jar spíšeme nedostatky a uplatníme reklamáciu.  

 

Surový Juraj – pri skládke hliny pri jazere sa objavuje vyhodený odpad. Čo v tej veci robíme? 

Starosta – odpad likvidujeme na obecné n0áklady, tak ako likvidujeme odpad napríklad pri 

nadjazdoch, alebo kdekoľvek v katastri našej obce. 

Surový Juraj – navrhol umiestniť tabule so zákazom. 

Starosta – vyrobíme a osadíme tabule „Zákaz sypania smetí“. 

 

Surový Juraj – dal návrh na vyhotovenie novej vitríny na smútočné oznamy pri fare. 

Starosta – návrh na digitálnu úradnú tabuľu nebol schválený, dáme vyrobiť hliníkovú vitrínu so 

zatvárateľnými dvierkami, prípadne na dva stĺpiky zabetónovať do zeme. 

 

Surový Juraj – navrhuje „parte“ zverejniť aj na úradnej tabuli. 

Ing. Kristek Denis – v niektorých mestách úmrtie občanov vyhlasujú aj v rozhlase. 

Starosta diskusiu k možnostiam zverejňovania uzavrel prísľubom zistiť aké sú možnosti bez 

porušenia zákona o ochrane osobných údajov. 

 

Surový Juraj – v stredovom zelenom páse na dedinskej ulici naďalej parkujú autá a nachádzajú sa 

tam skládky materiálu. 

Starosta – občania dostali upozornenia za stierače, aj osobným pohovorom boli upozornení na 

odstránenie skládok materiálov. Na jar, keď bude vhodné počasie, začneme preosievať hlinu 

a revitalizovať tieto zelené pásy. Po zasiatí trávy preložíme stĺpiky s retiazkami z Kalvárie. 

Okrem toho plánujeme vyfrézovať kmene na cintoríne za urnovou stenou a posadiť objednané 

vavrínovce. Tie vysadíme aj za z-box pri kultúrnom dome.    

Ing. Kristek Denis – na školskej ulici je veľa výtlkov.  

Starosta – cesty počas kanalizácie dostali zabrať. Máme viac takých miest, po zime ich môžeme 

opravovať. 

 

Ing. Kristek Denis – v akom stave je projekt dopravného značenia? 

Starosta – čaká na návrhy od poslancom, prípadne na termín spoločného stretnutia, kde návrhy 

spíšeme spoločne, aby sme následne mohli osloviť dopravného projektanta. 

Ing. Kristek Denis – najskôr by vybral projektanta, ktorý sa už zúčastní spoločného stretnutia, kde 

budú poslanci podávať návrhy.  
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Ing. Spišák Peter – počúva ponosy občanov na vtáky, ktoré znečisťujú hroby a pomníky. 

Starosta – robíme obmedzenia, stromy orezujeme, výrub nám musí povoliť životné prostredie. Túto 

problematiku riešime už zopár rokov. Môžeme dať žiadosť na výrub všetkých stromov na cintoríne 

a uvidíme, čo nám poradia odborníci. Alebo dajte návrhy na riešenie. Ing. Kristek Denis navrhol 

osloviť odborníka na komplexnú revitalizáciu cintorína. 

 

 

5. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce   

 

Bez príspevku. 

 

 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Drahovce za rok 2024   

 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Drahovce za rok 2024 poslanci dostali vopred, 

nemali žiadne otázky ani pripomienky, správu zobrali na vedomie. 

 

 

7. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Drahovce o kontrole prevodov 

nehnuteľného majetku obce Drahovce za rok 2024, ktorého všeobecná hodnota majetku 

prevýšila 20 000 eur   

 

Poslanci Správu o  kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Drahovce za I. polrok 2025: 

kontrolu na základe č. 137/2023 Z. z. Zákon, ktorým sa mení a dopĺňa zákon Slovenskej národnej 

rady č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a ktorým sa dopĺňa zákon 

Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov čl. II  v 

§ 18f ods. 1 písm. i) - kontrolu prevodov nehnuteľného majetku obce, ktorého všeobecná hodnota 

majetku prevýšila 20 000 eur za rok 2024 zobrali na vedomie s tým, že obec uvedené prevody v roku 

2024 nevykonala. 

 

 

8. Včeloz – žiadosť o spoluprácu a podporu projektu Drahovský vidiecky sad   

 

OZ Včeloz žiada o spoluprácu a podporu projektu Drahovský vidiecky sad. Zapojili sa do výzvy na 

získanie grantu v rámci programu Zelené oázy z Ekopolis-u. Maximálna výška grantu je 5.000,00 

EUR za podmienky 20 % vlastných zdrojov finančných a materiálnych. Od obce žiadajú príspevok 

vo výške 1.000,00 EUR a materiálnu pomoc: zapožičanie náradia, personálu a zariadení a propagáciu 

na web stránkach. OZ plánuje v rámci projektu vysadiť kríky, ovocné a okrasné stromy a osadiť 

lavičky pod mostom popri panelovej ceste – cyklotrase. Zo 139 prihlásených žiadostí projekt postúpil 

do ďalšieho kola, kde má možnosť podľa výsledkov hlasovania verejnosti získať grant vo výške 

1.500,00 – 4.500,00 EUR. 

Poslanci žiadosť OZ Včeloz Drahovce o finančný príspevok na projekt Drahovský vidiecky sad 

zobrali na vedomie.  

 

 

9.  Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovými opatreniami č. 1/2025 a č. 2/2025  

 

Návrh na zmenu rozpočtu č. 1/2025 poslanci zobrali na vedomie. Ide o účelovo viazané transfery 

na matriku, register adries, register obyvateľov, na podporu k stravovacím návykom detí a NNFP na 

školu v prírode, kurzy pohyb. aktivít, pedagogických asistentov. 

 

Návrh na zmenu rozpočtu č. 2/2025 odsúhlasovali poslanci po jednotlivých položkách. 
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Hlasovanie  č. 3: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje zvýšenie rozpočtu bežných 

príjmov – výnos dane z príjmov FO o 18.299,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -      

 

Hlasovanie  č. 4: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje finančné príjmové operácie  - 

zostatok prostriedkov z minulých rokov – zvýšenie o 154.362,73 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -      

 

Hlasovanie  č. 5: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje navýšenie rozpočtu bežných 

výdavkov v programe 01 Všeobecné verejné služby, podprogram 01 1 Výkonné a zákonodarné 

orgány, položka mzdy, platy vo výške 2.345,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -      

 

Hlasovanie  č. 6: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 01 Všeobecné verejné služby, podprogram 01 1 Výkonné a zákonodarné orgány, položka 

odvody do poisťovní vo výške 842,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -      

 

Hlasovanie  č. 7: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 05 Ochrana životného prostredia, podprogram 05 2 Nakladanie s odpadovými vodami, 

položka Monitorovacia správa - kanalizácia vo výške 1.200,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -      

 

Hlasovanie  č. 8: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 06 Bývanie a občianska vybavenosť, podprogram 06 2 Správa a údržba zelene, položka 

mzdy a platy - jubileum 60r. vo výške 1.112,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -      

 

Hlasovanie  č. 9: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 06 Bývanie a občianska vybavenosť, podprogram 06 2 Správa a údržba zelene, položka 

odvody do poisťovní vo výške 400,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -      
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Hlasovanie  č. 10: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 06 Bývanie a občianska vybavenosť, podprogram 06 2 Správa a údržba zelene, položka 

úroky z leasingu – Ford Tranzit vo výške 950,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -      

 

Hlasovanie  č. 11: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 06 Bývanie a občianska vybavenosť, podprogram 06 3 Zásobovanie vodou, položka 

monitorovacia správa – vodozádržné opatrenia vo výške 1.200,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -      

 

Hlasovanie  č. 12: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 08 Rekreácia, kultúra, náboženstvo, podprograme 08 2 Kultúrne služby, položka 

Príspevok Včeloz – Drahovský vidiecky sad vo výške 1.000,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -      

 

Hlasovanie  č. 13: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 08 Rekreácia, kultúra, náboženstvo, podprograme 08 2 Kultúrne služby, položka 

Príspevok knižnici na kávovar + zastrešenie akcií počas roka vo výške 1.300,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -      

 

Hlasovanie  č. 14: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 08 Rekreácia, kultúra, náboženstvo, podprograme 08 2 Kultúrne služby, položka 

monitorovacia správa – modernizácia a inovácia KD vo výške 1.200,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -      

 

Hlasovanie  č. 15: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet kapitálových výdavkov 

v podprograme 01 1 1 Výkonodárne a zákonodárne orgány, položka doplnenie kamerového systému 

vo výške 3.375,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -      

 

Hlasovanie  č. 16: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet kapitálových výdavkov 

v podprograme 08 2 Kultúrne služby, položka žiadosť na zateplenie KD vo výške 5.000,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -      
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10.  Rôzne 

 

Starosta – Krajský súd v Trnave potvrdil rozsudok súdu prvej inštancie vo veci zriadenia vecného 

bremena spočívajúceho v práve prechodu pešo a prejazdu motorovými vozidlami. Po nadobudnutí 

právoplatnosti môžeme vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž na predaj obcou nevyužívanej parcely vedľa 

bývalej starej krčmy. Poslanci rokovali o možnosti vyčleniť pozdĺž pozemku pás na vybudovanie 

chodníka a zbytok odpredať, prípadne nájsť vhodné využitie.  

 

Starosta informoval poslancov, že pre Obec Drahovce sú vydané osvedčenia o živnostenskom 

oprávnení na vykonávanie živnosti na prevádzkovanie verejných kanalizácií I. kategórie 

a prevádzkovanie verejných vodovodov II. kategórie. 

 

Starosta informoval poslancov, že sa od 1.2.2025 zvýšila cena za obedy vo výdajni stravy obce 

Drahovce na sumu 6,10 EUR. Príspevok obce na obed pre dôchodcov s pobytom v obci Drahovce 

zostáva vo výške 1,60 EUR. 

 

Poslanci informácie starostu zobrali na vedomie. 

 

 

11.  Záver 

 

Na záver starosta poďakoval prítomným za účasť a rokovanie OZ ukončil 6.2.2025 o 19:40 hod. 

 

V Drahovciach 6.2.2025                    

 

 

Zapísala: Varačková Mária .................... 

 

 

 

 

                                                                                                            ......................................... 

                                                                                                                    Ledecký Miroslav 

                                                                                                               starosta obce Drahovce 

 

 

 

Ing. Dzuro Róbert ..................................            Ing. Spišák Peter ....................................... 

                                          overovateľ                                                     overovateľ  

 

 


